
Tomasz Wierzbicki 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, 23 kwietnia 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: odmalowania barierek na ul. Dworcowej oraz na Cytadeli. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o dokończenie malowania barierek: 

 na ul. Dworcowej 

 na Cytadeli 

W obydwóch miejscach malowanie zostało rozpoczęte, ale niestety niedokończone. 

  

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

ul. Dworcowa 



Cytadela 

Cytadela 


